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Door: Maaike Caron

Redactioneel

Beste veefokkers!

Allereerst natuurlijk: welkom aan alle 
eerstejaars veefokkertjes! Hoewel jullie 
tijdens de introductie waarschijnlijk al 
kennis hebben gemaakt met de VVFC en 
wellicht zelfs al hebben rundveebeoor-
deeld of een dansje hebben gewaagd 
op het Discow feest, moet ook zeker de 
Koeieletters niet onopgemerkt blijven! 
Dit verenigingsblad verschijnt 4 keer per 
jaar en wordt met liefde gemaakt door 
de Redactiecommissie! Hiermee blijf je 
op de hoogte van alle activiteiten, die-
rennieuws en niet onbelangrijk: opmer-
kelijke, gekke, foute of domme uitspra-
ken van leden der VVFC.

Voor dit nummer hebben we goed 
nieuws en slecht nieuws. Om maar met 
het slechte nieuws te beginnen: dit is de 
laatste koeieletters van ons als redac-
tiecommissie! Maar niet getreurd, het 
goede nieuws is dat dit nummer heel 
veel leuke en interessante stukken 
bevat! Zo is de enige echte Maaike van 
den Berg van de documentaire ‘veearts 
Maaike’ door ons geïnterviewd, staat er 
weer een nieuwe ‘internationaal’ klaar 
en hebben we natuurlijk het symposium 
en RVB achter de rug!

Heel veel leesplezier!
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Door: Enjo Olthof

Beste Veefokkers,

Daar is hij dan de eerste Koeieletters van 
het nieuwe collegejaar. Voor sommigen 
zelfs de eerste Koeieletters die ze in hun 
veterinaire carrière ontvangen en voor 
mij de laatste keer dat ik het voorzitters-
woord in de Koeieletters mag schrijven. 

Om te beginnen hoop ik dat iedereen 
een goede vakantie heeft gehad en 
heeft kunnen genieten van het mooie 
(droge) weer. De droogte zijn we al bijna 
weer vergeten met alle regen van de 
afgelopen weken. Bij de meeste veehou-
ders zijn zelfs de koeien alweer op stal 
gehaald en de winterrantsoenen aange-
broken. Ook zijn de meeste Veefokkers 
weer naar binnen getrokken om het 
nieuwe collegejaar weer te beginnen in 
de collegebanken of in de kliniek. De BSA 
moet gehaald worden en de ouderejaars 
geven in de kamer graag de nodige tips 
en tricks om dit te bereiken. 

Na het symposium van 18 september zijn 
we allemaal een stuk wijzer geworden 
over Dierzaamheid, na vier interessante 
lezingen was het tijd voor het welbe-
kende stamppot buffet en deze viel bij 
iedereen goed in de smaak. Na het diner 
was het aan de mensen uit de praktijk om 
hun verhaal te doen. We sloten de dag 
af met een discussie en kunnen terug 
kijken op een zeer geslaagd symposium 
met een geweldige opkomst! De college-
zaal was volledig afgetopt en er werden 

goede vragen gesteld tijdens de dis-
cussie. Ook kijk ik terug op een zeer 
geslaagde veiling, maar liefst 17 schilde-
rijen zijn verkocht voor het goede doel 
‘’Team Agro NL’’. Een totaal bedrag van 
€1365,- is opgehaald en ‘’ Team Agro NL’’ 
zal het bedrag gebruiken voor een posi-
tieve PR van de sector.

Tot slot wil ik jullie veel plezier wensen 
komend jaar, het nieuwe bestuur zal 
weer genoeg activiteiten voor jullie orga-
niseren. Probeer naast de studie genoeg 
van deze leuke activiteiten mee te pak-
ken om zo je beeld over de sector te vor-
men. Pak in de pauze een lekker bakkie 
koffie en heb het er eens over met je 
medestudenten. Daar is de kamer voor 
bedoeld en zo kom je later beslagen ten 
ijs. 

Met vriendelijke VEEterinaire groet,

Enjo Olthof
e.t. Voorzitter der V.V.F.C. “De Uithof”

 

Voorzitterswoord
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Dierennieuws
Door: Enjo Olthof

Varkens
Met de varkens waren we opzoek naar 
een nieuw ras. Na lang zoeken heb-
ben we een ras gevonden namelijk de 
Berkshires. Een varken dat van origine 
uit de Engelse provincie Berkshire komt. 
Of het allemaal gaat lukken is nog niet 
bekend. Dit sperma is in Nederland niet 
verkrijgbaar en moet uit Noord Ierland 
geïmporteerd worden. We zijn nu nog in 
overleg met de behandelende dierenarts 
of dat allemaal mogelijk is.

Koeien

Zoals jullie hebben kunnen zien op de 
voorkant van “de Koeieletters” gaat het
super met Froukje. Ze wordt al een groot
kalf en is na de introductie een stuk tam-
mer geworden. Yvon is op het moment 
van schrijven drachtig verklaard van de 
eerste inseminatie met Sander8. Omdat 
Froukje het nieuwe verenigingsrund is 
en Yvon drachtig is, moet Yvon ruimte 
maken voor de opvolgster. De oom van 
Aart van Dam neemt Yvon over en daar 
zal ze dan ook afkalven. We hopen dat 
Yvon het naar haar zin zal krijgen bij haar 
nieuwe eigenaar.

Schapen
Enjo is klaar voor het dekseizoen en heeft 
zijn eerste poging al gedaan bij Olivia. Of 
deze eerste dekking tot resultaat heeft 
geleidt is nog niet bekend. In december 
zal hij bij Emeralde en Fabiënne gezet 
worden om voor een volgende genera-
tie zwartblessen te zorgen. Wij hopen 
uiteraard op een vruchtbare periode bij 
de zwartblessen.
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Ik ben Jan Wesselink, momenteel 1e 
jaars, en 19 jaren oud. Ik ben opgegroeid 
in het mooiste deel van Nederland name-
lijk Twente. Hier woon ik in het dorpje 
Geesteren. Dit is bij sommige mensen 
misschien wel bekend door het jaarlijkse 
CSI dat er gehouden wordt, waar ruiters 
over de hele wereld voor een week lang 
massaal naar Geesteren trekken. Op de 
grens tussen het buurdorp Harbrinkhoek 
ligt het familiebedrijf Wesselink. Hier 
runt voornamelijk mijn oom een melk- en 
pluimveebedrijf. Op het melkbedrijf wor-
den 50 melkkoeien en 25 stuks jongvee 
gehouden. Het pluimveedeel bestaat 
uit stallen waar plek is voor 38.000 kip-
pen. De 50 koeien worden 2 maal daags 
gemolken in een 4 x 4 visgraat melkstal. 
Om de 3 dagen komt FrieslandCampina 
langs om de melk op te halen. Daarnaast 
komt zo nu en dan Agrifirm langs die de 
brokken brengt. De dieren worden zo 
vaak mogelijk naar buiten geleid om vrij 
te kunnen grazen in de weide. Deze peri-
ode zal rond april beginnen en eind sep-
tember weer eindigen. Wanneer dit niet 
het geval zullen de dieren in de ligboxen-
stal blijven waar plaats is voor 70 stuks 
vee. Het voer van deze dieren komt van 
eigen perceel af. Het wordt verbouwd 
op een kleine 20 hectare. 

Dan gaan we door naar het pluimveege-
deelte. Zoals al eerder vernoemd is er 
ruimte voor 38.000 kippen. De kippen 

komen als zogenoemde ‘eendagskui-
kens’ bij ons binnen. De kuikens worden 
in grote vrachtwagens vervoerd die op 
kunnen warmen zodat de kuikens onder 
goede omstandigheden bij de boer aan-
komen. Ze zitten verpakt per 100 in een 
krat. Dit krat zal ongeveer de grootte 
hebben van een boodschappenkrat. Op 
het begin zal de kuiken nog van de grond 
eten maar er wordt zo snel mogelijk 
geprobeerd om de kuiken vanaf de voer-
goten te laten eten. 

Na ca. 20 weken zullen de moederdieren 
het bedrijf verlaten om naar de volgende 
boer te gaan. In deze 20 weken worden 
de kippen verschillende keren geënt. 
Daarnaast wordt per stal na 2 weken 
een selectie gemaakt tussen kippen die 
achterlopen op de rest van de koppel. 
Deze worden apart gezet en extra bijge-

Door: Jan Wesselink

Boerenbloed
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voerd. Na de 20 weken worden alle stal-
len schoongemaakt en grondig ontsmet. 
De stallen zijn uitgerust met een voer-
gotensysteem, drinknippels en water-
bakken. Verder zitten er in de stallen 2 
grote warmtekanonnen die samen met 
het ventilatiesysteem de temperatuur 

op peilt houden. Daarnaast is er luzerne 
aanwezig in de stal. Dit is vooral voor 
afleiding van de kippen om verenpikken 
tegen te gaan. Ook bij het pluimveedeel 
zorgt Agrifirm voor het aanleveren van 
voer.
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Dinsdag 4 juni zijn we met zo’n 15 Veefok-
kers naar het verre Limburg gereden om 
een mooie dag te beleven. We zijn eerst 
samen met veeartsen Jilles de Theije en 
Luc Boonen naar de KI-Samen in Gras-
hoek geweest. Daar worden ruim 200 
fokstieren gehouden. Bij de KI-Samen 
wordt er voor het uitzoeken van een 
geschikte fokstier, naast de prestaties 
van de koe en haar voorouders, ook naar 
de koe in levende lijve gekeken. Op basis 
daarvan wordt er een geschikte stier uit-
gezocht. Dit werkt goed en vandaar de 
slogan “De praktijk bewijst ‘t”. 

Daarna werden we nog over het melk-
veebedrijf (430 melkkoeien) rondgeleid. 
Later reden we door naar Panningen, 
waar zich de praktijk (De Eenhoorn) van 
Jilles en Luc bevindt. Hier hebben we 
met zijn allen gegeten en naar een pre-
sentatie geluisterd over de praktijk en 
zaken die van belang zijn als (beginnend) 
dierenarts. 

In de avond brachten we een bezoek 
aan Melkveebedrijf Bongers in Egchel, 
waar al jaren het triple A-systeem wordt 
toegepast bij het fokken van hun melk-
koeien. Wij hebben zelf ook een aan-
tal koeien volgens het triple A-systeem 
beoordeeld, dat bleek nog best lastig te 
zijn. Al met al kunnen we terugkijken op 
een leuke en leerzame dag!

Door: Ellen van Soest

K.I. Samen
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Door: Frederieke Pijl

EERSTEJAARS

Mut zn alln Koekeurn 2019

Al weken stond het met koeienletters 
in onze agenda, onze eerste ontmoe-
ting met de Utrechtse Berta’s; KOEIEN 
KEUREN. Een goed moment voor de 
eerstejaars paardenmeisjes (en jongens) 
om eens te zien hoe een echte stal eruit 
ziet, voor de huis-tuin-en-keuken gezel-
lige dierenknuffelaars om te ervaren dat 
een Berner Sennenhond helemaal niet 
zó groot is en voor de boerenkinderen 
om wat hooi en mest te snuiven tegen 
de heimwee. En natuurlijk het moment 
om die eerste felbegeerde capita selecta 
punt binnen te slepen. 

’s Avonds in de schemering verzamelden 
wij ons voor de stal in de Tolakker. Een 
beetje teleurgesteld waren we wel dat 
we niet allemaal zo’n authentiek blauwe 
overall en klompen aan kregen. Eenmaal 
naar binnen gesluisd wat de stal hele-
maal leeg op 7 gevlekte  dames na. Van 
hen zouden we het rundveebeoordelen 
gaan leren, met natuurlijk de begeleiding 
van een expert van het CRV. Velen van 
ons hebben geleerd op een hele andere 
manier naar de koeien te kijken. Zo is het 
bij de bouw van koeien (in tegenstel-
ling tot humane dames) hoe breder hoe 
beter en hoe platter de billen hoe beter. 
Het draait er namelijk niet alleen om hoe 
het eruit ziet maar vooral hoe dat de pro-
ductie van die koe kan beïnvloeden. Zo 
mogen de benen niet krom zijn, maar 
ook niet te recht. 
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Met exact de juiste kromming kunnen de 
dames pas echt goed door het weiland 
paraderen. Om te zien wat nou echt té 
recht is en wat té krom, zal er voor de 
meesten nog een paar keer geoefend 
moeten worden. Ondanks dat waren er 
in de ronde dat iedereen het zelf eens 
mocht proberen, toch eerstejaars die 
maar een paar punten van de “professi-
onele” beoordeling af zaten. Voor hen 
werden heerlijke overwinningsbiertjes in 
de stal getapt en voor de rest (bijna net 
zo lekkere) troostbiertjes. 

Na dit alles stierde een deel van de groep 
richting het Andro om daar het feestje 
verder voort te zetten. De laatste bus 
naar huis missen of de volgende ochtend 
om 9 uur college, daar werd ter plekke 
wel oplossing voor gevonden. Tot in de 
kleine uurtjes werd er uitbundig door 
gediscowd. Al met al dus een zeer goed-
gekeurde avond!

RVB



Hek’ heurd
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A. Meij “Nee, hij zit er niet goed in”’
B. Vlierman “Potverdikke Anika, hij 

zat er echt in!”

“Huh, is die accu elektrisch?”
- C. Brummelhuis
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“JE MOET HEM ER ALTIJD ANDERS INSTEKEN DAN JE 
DENKT.”

-M. van Schie

“Ze haalt je binnen met seks en houd je 
vast met eten”

- A. Hiemstra
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THE NATURAL POWER OF HONEY

Zalf met honing, essentiële oliën 

en cardiospermumextract

• Vertrouwd product, wetenschappelijk onderbouwd

• Honingenzymen zijn zuiverend en verzachtend

• Indien nodig afdekken met een wondgaasje

• Verkrijgbaar in verpakkingen van 10g, 30g en 180g
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Afgelopen 12 juni hebben Anne-Miek 
Timmermans, Kim Hopman, Marleen 
van Esch en Marije Ausema weer een 
gezellige en interessante avond ver-
zorgd. De animo onder de studenten 
was groot, want nog nooit zijn er zoveel 
mensen aanwezig geweest. Ook was 
Erwin Hoogland aanwezig namens het 
cluster Landbouwhuisdieren van de 
KNMvD om samen met onze voorzitter 
de avond in goede banen te leiden, aan-
gezien de sprekers zeer graag wilde ver-
tellen over de avonturen die ze al mee-
gemaakt hadden.

We begonnen de avond met Monique 
Conradi die vertelde over het leven als 
jonge dierenarts in Noord Ierland. Het 
was al snel duidelijk dat, ondanks dat 
Noord Ierland (nog) bij de EU hoort, de 
werkwijze zeer verschilt van de Neder-
landse. Ze vertelde vol passie over de 
meest uiteenlopende casussen die ze al 
tegen was gekomen. Het voornaamste 
werk in dat gebied komt van de vlees-
vee- en schapensector. 

De tweede spreker was Jilles de Theije, 
rundveedierenarts bij de DAP “De Een-
hoorn” in het zuiden van het land. 
Hij heeft ons meegenomen naar het 
moment dat hij ging afstuderen tot het 
moment dat hij aan de slag mocht.

Voor de afwisseling was de derde spre-
ker weer uit het verre buitenland, name-
lijk Nieuw Zeeland. Tom Essink is samen 
met zijn vriendin Femke één jaar gele-
den naar Nieuw Zeeland vertrokken om 
daar het veterinaire leven te ontdekken. 
Het was bijzonder om te horen dat ook 
daar de werkwijze weer heel anders is. 
Het is daar voornamelijk seizoenwerk.

Als laatste maar zeker niet de minste: 
Willem Dekkers. Hij vertelde over zijn 
huidige functie als pluimveedierenarts 
bij de GD. Na een jaar in de praktijk wilde 
hij verder en solliciteerde hij voor de 
functie bij de GD om zich verder te ver-
diepen in de pluimveewereld en om die-
renartsen in het veld bij te staan waar 
mogelijk. 

Ik heb genoten van de avond en kijk uit 
naar de volgende in januari!

Door: Marlieke Pronk

Veterinair Café
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De combinatie van dierwelzijn met duur-
zaamheid, daar is een hele dag mee te 
vullen kwamen wij achter. Dr. Annema-
rie Rebel was de dagvoorzitter en hield 
na haar introducerende lezing over dier-
zaamheid alle sprekers goed aan de tijd. 
De eerste spreker was Bas Rodenburg, 
hoogleraar dierenwelzijn, en bracht de 
nodige diepgang door meteen met de 
deur in huis te vallen: “Wat is Dierzaam-
heid?”. Dit onderwerp is hem uit het hart 
gegrepen en past perfect bij het One 
Welfare gedachtengoed, waarbij mense-
lijk welzijn, dierenwelzijn en een gezonde 
leefomgeving geïntegreerd zijn. De laat-
ste vragen bij de vragenronde van Bas 
waren meteen de perfecte voorzet voor 
de volgende spreker Ingrid de Jong. 
Want gaat dierwelzijn en duurzaamheid 
wel hand in hand?

Ingrid vertelde ons over dierzaamheid 
in de Nederlandse pluimveesector en de 
verschillen die er bestaan. Er bestaat in 
ieder geval geen duurzaamheid zonder 
dierenwelzijn.
 
Richard de Mooij gaf ons na de pauze 
een uitgebreid inkijkje in de wereld van 
de varkensslachterijen. Idealiter heeft 
het stukje vlees op je bord natuurlijk een 
goed en duurzaam leven gehad, maar 
transport en het slachtproces zijn hier 
ook een belangrijk onderdeel van. Want 
bestaat er diervriendelijk slachten? En 
wat vind je dan van onverdoofd slachten? 
Moeilijke vragen wat dat betreft, vooral 
als je verschillende petten op hebt. Het 
programma ging verder met de lezing 
van Henry Voogd over de recente ont-
wikkelingen in de rundveesector op het 

Door: Lisa Paagman

Symposium
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gebied van dierenwelzijn en de invoer 
van KalfOK en de KoeMonitor als ver-
vanging/uitbreiding van het periodiek 
bedrijfsbezoek.

 

Na een heerlijk diner met Hollandse 
kost met extra worst en ballen, ging het 
avondprogramma van start met verschil-
lende sprekers over dierzaamheid in de 
praktijk. We kregen uitgebreid te horen 
over Vencomatic met on farm hatching 
methodes, de koeientuin met innova-
tieve vloer en Pro Dromi kraamhokken 
met een nanny voor biggen.
 

Het avondprogramma werd na de afslui-
tende discussie voortgezet met een lek-
ker koud biertje in de hand. De prachtige 
schilderkunst van de ijverige studenten 
hadden we al eerder kunnen bewon-
deren, wat een pareltjes zijn er weer 
geschilderd dit jaar. De biedingen vlogen 
je om de oren en voordat je het wist was 
je bod ineens een stuk hoger. De veiling-
meesteres heerste over de studenten en 
zij veilde het ene na het andere schilderij. 
Soms deden er zelfs mensen mee met de 
veiling terwijl ze zelf niet wisten dat ze 
geboden hadden, maar dat is het risico 
van het opsteken van je hand. Er werd 
driftig tegen elkaar opgeboden en er 
werden zelfs meerdere bondjes geslo-
ten. Wie is de mol was er niets bij. Aan 
het einde van de avond was er een mooi 
bedrag opgehaald voor Team Agro NL 
en kon iedereen tevreden naar huis dan 
wel door naar de bar. Het was een mooie 
dag, symposiumcommissie bedankt!
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KWALITEIT EN VERANTWOORDELIJKHEID 
DOOR DE GEHELE KALFSVLEESPRODUCTIEKETEN

www.vandriegroup.nl 

Volg ons op social media: @VanDrieGroup

Adv_V3G_DeVeetelers_A6.indd   1 29-12-17   13:56

BEN JIJ GEKNIPT VOOR DE AGRARISCHE SECTOR?

SUPERBOER GEZOCHT!VACATURE

Ben jij dé superboer die op een betrokken en bevlogen manier 
allerlei werkzaamheden wilt doen op en rondom de boerderij?
Je draait melkdiensten, voert varkens, verzorgt vee en verricht 
andere werkzaamheden op de boerderij. Natuurlijk drink je ook 
een kopje koffie met de boer. 

Kom ons team van bedrijfsverzorgers versterken! Vakantiewerk 
is ook mogelijk.

Een uitgebreide functieomschrijving van deze vacatures en de 
sollicitatiemogelijkheden vind je op onze website: 
https://www.abmiddennederland.nl/vacatures/vacature-
agrarisch-bedrijfsverzorger-in-houten

030-22 92 252  abmiddennederland.nl
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Op dinsdag 11 juni waren we uitgenodigd in 
Zeewolde op de boerderij van Rudy Menk-
veld. De kersverse vader had samen met Jan 
Ebskamp van For Farmers en de dierenarts 
van het bedrijf, Annemiek Veenkamp, een 
middag over het rantsoen georganiseerd. 
We startten de middag met een korte kennis-
making en al snel het werd het duidelijk dat 
Annemiek en Jan niet dezelfde mening had-
den over het rantsoen. De hoeveelheid maïs 
in het rantsoen was het heikele punt. Na deze 
korte discussie gingen we de voergang op om 
het voer en de mest te beoordelen. Dit deden 
we ook bij de kuilen. 

Na de kuilen was het rantsoen van het jong-
vee en de droge koeien aan de beurt. Toen 
we genoeg voer gezien hadden, was het tijd 
voor de data-analyse van Jan. Deze werd ech-
ter verstoord door een kalvende koe. Met 
hulp van Annemiek en de krik konden we het 
vaarsje veilig uit de moeder krijgen. Het was 
een leerzame en gezellige middag, waarin het 
weer duidelijk werd dat het rantsoen één van 
de belangrijkste dingen is voor een produc-
tieve en gezonde melkkoe!

Door: Siem Ketelaars

For Farmers
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BEN JIJ GEKNIPT VOOR DE AGRARISCHE SECTOR?

SUPERBOER GEZOCHT!VACATURE

Ben jij dé superboer die op een betrokken en bevlogen manier 
allerlei werkzaamheden wilt doen op en rondom de boerderij?
Je draait melkdiensten, voert varkens, verzorgt vee en verricht 
andere werkzaamheden op de boerderij. Natuurlijk drink je ook 
een kopje koffie met de boer. 

Kom ons team van bedrijfsverzorgers versterken! Vakantiewerk 
is ook mogelijk.

Een uitgebreide functieomschrijving van deze vacatures en de 
sollicitatiemogelijkheden vind je op onze website: 
https://www.abmiddennederland.nl/vacatures/vacature-
agrarisch-bedrijfsverzorger-in-houten

030-22 92 252  abmiddennederland.nl
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Lieve Veefokkers,

Mijn naam is Annelien Hoff, 23 jaar oud en 
ik kom uit Vriezenveen dat gelegen is in 
het mooie Twente. Mijn ouders en broer 
hebben daar een melkveebedrijf met 110 
koeien waar ik nog vaak te vinden ben. 
Vroeger was ik al druk bezig met het 
knuffelen van kalfjes, helpen met pinken 
verweiden en mijn eigen kalfje als paard 
gebruiken. Gelukkig voor dat kalf kreeg 
ik daarna een pony waarop gereden kon 
worden. Als de veearts langs kwam wilde 
ik graag kijken wat die man toch allemaal 
aan het doen was, waardoor het idee 
om later diergeneeskunde te gaan stu-
deren ontstond. Op de middelbare heb 
ik dat idee bij de studiekeuze ook weer 
even laten varen omdat ik 6 jaar stude-
ren toch wel erg lang vond, maar jullie 
snappen dat ik nooit spijt heb gehad dat 
ik op mijn eerste studiekeuze ben terug-
gekomen.In mei ben ik begonnen met 
de master en aankomend jaar mag ik 
de functie van voorzitter op mij nemen 
waar ik super veel zin in heb. Laten we 
er samen een mooi jaar van maken!

Beste Veefokkers,

Mijn naam is Frouke Attema, ik ben 18 
jaar oud en zit in mijn tweede jaar van de 
bachelor. De meeste mensen zullen het 
van mijn naam af kunnen leiden, maar 
ik ben geboren en getogen in de mooi-
ste provincie van Nederland, Friesland! 
In een klein dorpje genaamd Akmarijp 
(welgeteld 110 inwoners) houden wij 
hobbymatig een twintigtal schapen en 
daarnaast een paar geiten, konijnen, 
katten en paarden. De lammertijd is 
dan ook mijn favoriete periode van het 
jaar, al maak ik deze nu doordeweeks 
op afstand mee. Sinds de komst van de 
schapen zo’n zeven jaar geleden stond 
voor mij de studiekeuze vast, dierge-
neeskunde moest en zou het worden. Na 
mijn eerste jaar diergeneeskunde over-
leefd te hebben mag ik dit jaar de functie 
Lid-PR op me nemen. Ik zal jullie dus op 
de hoogte zal houden van al het reilen en 
zeilen van de vereniging, ik heb er zin in!

Door: Annelien Hoff & Frouke Attema

Voorstelronde
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Jooow Veefokkers!

Mijn naam is Wim Broekhuizen, afkom-
stig uit de groenste vlakte van Zuid-Hol-
land, de Alblasserwaard. Ik ben geboren 
en opgegroeid in Bleskensgraaf. Van 
jongs af aan kwam ik op het melkveebe-
drijf van mijn oom aangezien mijn ouders 
er helaas zelf geen hebben. Gaandeweg 
heb ik het reilen en zeilen daar geleerd 
en help ik hem nog uit de brand als er 
iemand nodig is. Verschillende keren 
kwam de veearts langs voor het mooie 
werk en dan zag je hoe die beste man 
puffend en zwetend een slag uit de baar-
moeder staat te draaien, waarna er nog 
een keigaaf kalf af komt die even later in 
het stro ligt met een schuddende kop en 
een moeder die het droog staat te likken. 
Met zo’n geweldige motivatie, die meni-
geen zal herkennen, ben ik aan Dierge-
neeskunde begonnen. Ondertussen ben 
ik derdejaars en daarnaast voor dit jaar 
secretaris van onze prachtige vereniging! 
Ik zie jullie wel in de kamer! 

Hee veefokkers!

Ik ben Dani Bertelink en zit nu in m’n 
3e jaar. Zelf woon ik in Maarssen met 
2 mooie katers en dus (helaas) niet op 
de boerderij, maar mijn grootouders en 
moeder hadden vroeger geiten, kippen 
en heel veel andere dieren rondlopen dus 
die passie voor (vee)dieren heb ik wel 
van m’n (groot)ouders meegekregen. 
Misschien dat ik daarom al van kleins af 
aan roep dat ik dierenarts wil worden! In 
mijn eerste jaar begon ik met werken op 
de Tolakker, waar mijn liefde voor koeien 
begon. Door deze mooie club is dat nog 
groter geworden en wil ik graag veearts 
worden. Ik heb nog veel te leren, maar 
daarom vind ik dit een hele mooie kans 
en uitdaging! Als vice-penningmeester 
dit jaar zal ik m’n uiterste best doen om 
nieuwe contacten en sponsoren te zoe-
ken en er een mooi jaar van te maken.
Zie jullie graag bij de activiteiten!

Door: Wim Broekhuizen & Dani Bertelink

Nieuw BestuurVoorstelronde
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Beste Veefokkers,
 
Ik ben Douwe Wijnia, 22 jaar oud en 
afkomstig van het platteland nabij Itens, 
een klein dorp in het mooie Friesland! 
Opgegroeid tussen de melkveebedrijven 
dus! Zo was ik als kleine jongen al vaak 
te vinden op het bedrijf van de buren, 
maar de echte oorsprong van mijn liefde 
voor dieren is thuis ontstaan, tussen de 
schapen op onze ‘hobbyboerderij’. Op 
mijn achtste kocht ik een Fries-Hollands 
kalf genaamd Gerbrich, nu nog altijd in 
goede gezondheid en inmiddels voor de 
12e keer drachtig! Na de dierenarts een 
keer aan het werk te hebben gezien bij 
onze schapen, veranderde mijn droom-
beroep van boer naar dierenarts, en na 
een beroepsoriënterende stage op het 
VWO wist ik het zeker! Vanaf toen heb 
ik wéken meegelopen met de dieren-
arts. Ook werk ik sinds een dikke vijf 
jaar op het melkveebedrijf van eerder 
genoemde buren, met nu zoon Sybren 
aan het roer. 

Na middels de ‘oude’ decentrale selectie 
binnen te zijn gekomen op deze prach-
tige studie zit ik alweer in mijn vijfde jaar 
en ben ik in september met de master 
begonnen. Ik heb er ontzettend veel zin 
in om aankomend jaar de taak van pen-
ningmeester op me te nemen en er met 
jullie een fantastisch jaar van te maken! 

Beste veefokkers!

Voor degenen die mij nog niet kennen, 
mijn naam is Bart Bokkers (of Bökkers, 
het is net wat jullie mooi vinden) en ben 
alweer 22 jaar oud. Verder ben ik geboren 
en getogen in de Achterhoek. Om pre-
cies te zijn in het kleine dorpje genaamd 
Mariënvelde. Helaas ben ik niet opge-
groeid op een boerenbedrijf aangezien 
mijn vader na mijn geboorte is gestopt 

Door: Douwe Wijnia & Bart Bokkers

Voorstelronde

U wilt 
vooruit met 
uw rundvee

Onze meng-
voeders 
helpen u 

een handje
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Nieuw Bestuur

met zijn melkveebedrijf. Natuurlijk hart-
stikke jammer maar daar heb ik dan zelf 
wat op gevonden. Vanaf mijn 12e ben ik 
namelijk begonnen met het houden en 
fokken van schapen. Nu 10 jaar en 7 scha-
penrassen verder heb ik hiermee helaas 
moeten stoppen om diergeneeskunde te 
gaan doen.

Verder werk ik het weekend nog bij een 
hobbyfokker die 9 stamboek Laken-
velder koeien en 40 bonte ooien heeft. 
Buiten dit heb ik niet veel ervaring met 
ander vee dan schapen. Daarom ben ik 
ook blij dat ik lid ben geworden van de 
Veefokkers. Hier heb ik het afgelopen 

jaar al veel kunnen leren over de andere 
veesectoren. Nu ik de eer heb gekregen 
om aankomend jaar het nieuwe bestuur 
te vormen wil ik deze positieve lijn graag 
voortzetten. 

Jullie zullen me aankomend jaar veel 
kunnen vinden in de Veefokkerskamer. Ik 
word namelijk verantwoordelijk voor de 
verse koffie en thee in de ochtend maar 
ook voor een koud pilsje aan het eind van 
de dag. Ik zal dus de taak van vice-voor-
zitter op me nemen. Tot snel in de kamer!

U wilt 
vooruit met 
uw rundvee

Onze meng-
voeders 
helpen u 

een handje

WWW.DE-HEUS.NL

dhv17009_sponsoradvertenties_rundvee_a6.indd   2 10-07-17   15:18
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Geachte honorairleden,
Geachte medebestuursleden,
Geachte f.t.-bestuursleden,
Geachte leden der Veterinaire Vee Fok-
kers Club “De Uithof”

Hallo allemaal,

Afgelopen jaar is voorbij gevlogen en ik 
zal jullie nu in vogelvlucht meenemen 
door ons Farmidabele jaar.
Het begon natuurlijk allemaal een jaar 
geleden, postbode Siemen werd ver-
liefd op Froukje, de beeldschone dochter 
van boer Harms. Later in het jaar kreeg 
Leentjes Yvon een kalf, we gaven haar de 
naam Froukje omdat ze een beeldschoon 
kalf is. Door haar geboorte is dit jaar het 
fokdoel behaald en hebben we een zui-
vere Groninger blaarkop met de juiste 
aftekening. Dit betekent dat er komend 
jaar een nieuw fokdoel zal komen. Ik 
ben dan ook erg benieuwd waar het 
komende bestuur heen wil met de fokke-
rij van ons verenigingsrund.

De fokkerij is de reden dat de vereniging 
ooit is opgericht. Vorig jaar merkten wij 
dat het animo voor het rundvee beoor-
delen iets was terug gelopen. We heb-
ben toen gezegd dat we op een actieve 
manier naar de LSCV wilden toewerken, 
om zo de Veefokkers weer op de kaart 
te zetten. Daarom hebben we naast de 
normale RVB avonden ook een keer de KI 
Samen bezocht. Dit om de passie voor de 
fokkerij te vergroten en de kijk op koeien
te verbeteren. Het rundvee beoordelen

moet je in de praktijk leren en daarom 
hebben we geprobeerd elke maand een 
RVB avond te organiseren op bedrij-
ven van verschillend niveau, om zo 
klaar te zijn voor de strijd op de LSCV. 
Al deze inzet heeft ertoe geleid dat de 
Veefokkers tijdens de LSCV kampioen 
zijn geworden. Ik had het vorig jaar niet 
durven dromen en vind het super dat 
het zo heeft uitgepakt. Ik hoop dat we 
deze strijdlust vasthouden en dat de RVB 
avonden ook dit jaar weer goed bezocht 
gaan worden.

Daarnaast wilden we de praktijk meer 
naar Utrecht halen. In het begin van 
het bestuursjaar hadden we eigenlijk 
nog geen idee hoe we dit wilden gaan 
invullen, maar we hebben het wel in 
onze achterhoofden gehouden met het 
organiseren van de activiteiten. De pro-
motiecommissie kwam al snel met het 
idee om mensen die graag een keer zou-
den willen meelopen, maar niet zo goed 
weten hoe ze dit moeten aanpakken, 
een handje te helpen. Inmiddels heeft de 

Door:Enjo Olthof

Aftreedrede



 

27

promotiecommissie al ruim 20 studenten 
geholpen met een vinden van een leuke 
praktijk om mee te lopen. Daarnaast zijn 
we de samenwerking aangegaan met 
verschillende dierenartsenpraktijken, 
samen hebben we verschillende drukbe-
zochte lezingen en excursies georgani-
seerd. 

Omdat de verbinding met de maatschap-
pij steeds belangrijker wordt is vorig 
jaar de promotiecommissie in het leven 
geroepen. Zij zijn druk bezig geweest 
met de organisatie van de Kinderboerde-
rijdag. Op deze dag krijgen basisschool 
kinderen uitleg over verschillende dieren 
maar ook over de landbouw en veehou-
derij. Na het grote succes van vorig jaar 
tijdens het lustrum is besloten om dit 
een terugkomend evenement te laten 
zijn. Tevens vinden wij het ook belangrijk 
dat de kloof tussen de burger en de agra-
rische sector wordt verkleind. Daarom 
heeft de expositiecommissie besloten 
het opgehaalde geld van de veiling te 
doneren aan Team Agro NL.

Dit jaar was geen succes geweest zon-
der de toppers naast mij. Nick, Miranda, 
Ramon, Susanne en Sarah bedankt voor 
alle gezelligheid en strijdbaarheid afge-
lopen jaar. Laten we dit in de toekomst 
vasthouden en ik hoop dan ook dat we 
nog vaak een keer een lekkere stampot 
andievie met elkaar zullen eten.

Ons Veefokkers avontuur zit er op en 
het is tijd om het stokje over te dragen. 
Annelien, Bart, Wim, Douwe, Dani en 
Frouke staan te popelen om aan de slag 
te gaan. Ik wil jullie een mooi jaar toe-
wensen, veel plezier met de organisatie 
van alle activiteiten en maak er vooral 
een onvergetelijke tijd van met elkaar. 
Zo’n jaar is zo voor bij en maak je maar 
één keer mee. 

Een veterinair, een veterinair

Een Veefokker, een Veefokker



 

28

Anamnese

Naam:   Maaike van den Berg
Bekend van:  Dierenarts Maaike
Leeftijd:  40
Woonplaats:  Leeuwarden, opge- 
  groeid in Wolvega.
Gezinssituatie:  Woont met vriend Bas  
  en zijn 3 kinderen
Huisdieren:  Ja, twee katten en  
  Wagyu koeien
Lievelingseten:  Boerenkool met worst
Eigenschappen: 
Goede:  Empatisch
Slecht:   Ongeduldig

Hoe is je loopbaan verlopen?
Na mijn afstuderen ben ik eerst drie jaar 
werkzaam geweest in een gemengde 
praktijk in Oldenzaal. Hier deed ik naast 
rundvee ook varken en in de avond nog 
het gezelschapsdieren avondspreekuur. 
Hierna heb ik met plezier 11 jaar gewerkt 
bij Van Stad tot Wad dierenartsen in Lop-
persum, Groningen. Hier heb ik vorig jaar 
juli mijn baan opgezegd en ik ga binnen-
kort aan de slag met een opdracht over 
de zorg voor jonge dieren bij het minis-
terie van LNV.

Waarom ga je de praktijk te verlaten?
Naast mijn praktiserende baan ben ik 
altijd actief geweest met verschillende 
bestuurstaken bij de KNMvD. Ik heb 
o.a. geholpen met de oprichting van het 
platform jonge dierenartsen (PJD), was 
daarna bestuurslid van de Groep Gezond-
heidszorg Landbouwhuisderen (GGL), en 
trad in 2012 toe tot het hoofdbestuur van 
de KNMvD met als belangrijkste porte-
feuille het diergeneesmiddelenbeleid.. 
Ik merkte dat ik toe was aan een nieuwe 
stap en heb toen ontslag genomen zodat 
ik me in alle rust kon oriënteren op wat 
ik nu wilde.

Heb je blunders gemaakt in de praktijk?
Ooh, ik heb zoveel blunders gemaakt! 
Het is me altijd bijgebleven dat ik als 
beginnend dierenarts een kalfje overge-
doseerd had bij een navelbreukoperatie. 
Daarnaast heb ik ooit een koe tochtig 
gespoten die achteraf wel drachtig bleek 
en dus aborteerde. Daar was ik in beide 
gevallen echt goed ziek van. Ik heb de 

Veearts Maaike van den Berg

Anamnese met.....
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schade altijd zelf afgehandeld en hoe 
moeilijk ook, ook daar leerde ik van. Mijn 
advies: als je een fout maakt hoor je even 
flink te balen, even goed kritisch te kij-
ken hoe je het een volgende keer voor-
komt, en probeer het daarna van je af te 
zetten: veel jonge dierenartsen blijken 
bij het maken van fouten teveel van hun 
gevoel van eigenwaarde kwijt te raken. 
Dat is niet nodig en ook niet goed.

Wat is een hoogtepunt van je werk?
Ik vond het fantastisch om de praktijk te 
kunnen combineren met bestuurstaken. 
Omdat het wel erg druk was, kon dat 
natuurlijk niet zonder steun van het prak-
tijkteam. Wat ik nooit had kunnen beden-
ken is dat ik met mijn collega’s, mijn boe-
ren en mijn gecombineerde baan een rol 
zou hebben in een documentairefilm.

Voel je je nu een echte filmster?
Ja, maar dat was vooral gedurende een 
paar dagen rondom de release van de 
film. Het was best geinig om af en toe 
herkend te worden op straat. Ik kreeg 
bijvoorbeeld vriendschapsverzoeken 
van vrienden van Jort Kelder en werd 
ineens herkend in Amsterdam de dag 
nadat ik bij Eva Jinek aan tafel zat. Ik heb 
zoveel leuke reactie gehad van collega’s, 
boeren en mensen uit het hele land!

Was je als student al zo ambitieus?
Mijn eerste jaar diergeneeskunde ging 
best moeizaam en ik moest dan ook een 
aantal vakken herkansen. Gelukkig kon 
ik deze tegenslagen van het eerste jaar 
met de studieadviseurs relativeren en 

ging het het tweede jaar al veel beter. Ik 
was altijd wel doelgericht om praktise-
rend landbouwhuisdierenarts te worden 
maar zat in college ook vaak achterin de 
schoolbanken met de Volkskrant voor 
me en een bak koffie.

Was je dan ook een actieve student?
Ik ben penningmeester geweest van de 
lustrumcommissie van DSK. Daarnaast 
ben ik een aantal keer mee geweest 
rundveebeoordelen met de Veefokkers.
Wie is jouw voorbeeld?
Ik heb geen specifiek voorbeeld maar er 
zijn wel veel collega’s waar ik veel waar-
dering voor heb..
Wat doe je in je vrije tijd?
In mijn vrije tijd lees ik nog altijd graag de 
krant, net als in mijn studententijd. Daar-
naast doe ik aan crossfit en vind ik het 
ook heerlijk om even rustig thuis te zijn.
Wat wil je nog bereiken?
Ik denk eigenlijk nooit aan dingen die ik 
nog wil bereiken en heb mijn leven nooit 
echt gepland. Ik probeer bewuste keu-
zes te maken. Ik doe de dingen die ik de 
moeite waard vind en ga er dan ook voor.

Wat geef je de Veefokkers graag mee?
Wees niet bang om lef te tonen en je 
mening te geven. Het is niet erg om fou-
ten te maken als je hier maar van leert. 
Kies niet altijd de veilige weg maar durf 
je kop boven het maaiveld uit te steken. 
Als je ergens over twijfelt moet je het 
gewoon doen en niet bang zijn. Kweek
daarbij een beetje burgerlijke ongehoor-
zaamheid en dan kom je echt een heel 
eind!
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Anamnese
Naam:   Louis van den Boom
Leeftijd:  58
Woonplaats:  Centrum van Best
Bekend van:  Pathologie
Film:   Schindler’s List tot  
  Asterix en Obelix
Stad:   Oude binnenstad van  
  Utrecht, Tilburg en 
  Lissabon
Muziek:   Dire Straits en Golden  
  Earring
Eten:   Kleine hapjes, divers  
  eten
Huisdier:  5 kippen
Eigenschappen
Beste:   Afspraken nakomen
Slechtste:  Dingen vergeten en 
ouwehoeren

Wat doe je in je vrije tijd?
Ik heb thuis een moestuin en speel schuif-
trompet bij blaaskapel Toeterniettoe. In 
mijn vrije tijd zit ik ook bij de buurtvereni-
ging en bouw graag. Bouwen zoals hui-
zen of een garage, bij pathologie doe ik 
ook allerlei klusjes.

Hoe ben je bij pathologie gekomen?
Vanaf 1980 werk ik bij de GD in Boxtel, 
daar zat ik in de proefdieren en tuin 
(bloemenkweker). Al gauw kwam ik in 
de sectiezaal terecht en werk inmiddels 
al zo’n 38 jaar in de pathologie waarvan 
17 jaar bij pathologie in Utrecht. 
Deze wereld is klein en het werk is een 
ervarings kwestie. 

Wat is je ervaring met de Veefokkers?
Als ik ze tegenkom vind ik dat altijd leuk, 
ik ben zelf koeienboer geweest en dat 
blijft toch trekken. Verbinding met de 
studenten en veefokkers is leuk, ook 
tijdens een borrel in een andere setting 
dan normaal in de zaal. 

Wat was voor jou een hoogtepunt in je 
werk?
Walvissen ontleden, een blauwe vinvis 
staat nog op het lijstje, deze kunnen wel 
100 ton een worden dus een uitdaging. 
Dit gaan we altijd met een ploegje doen 
waar mensen bij moeten zitten die het 
echt durven en kunnen er gaan soms ook 
studenten mee. 

Louis van den Boom

Anamnese met.....
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Heb je ooit een grote blunder gemaakt?
Iedereen maakt elke dag fouten. Ik heb 
wel eens dingen laten vallen wat niet 
handig was of dat ik iets aansnijdt waar 
een groep bij staat en onder de viezig-
heid kom. Ik ben niet altijd een schone 
werker.

Wat vind je van het lesgeven?
Één van de leukste dingen in mijn vak, 
maar eigenlijk ben ik geen echte docent. 
Specialisten in opleiding leren van ons en 
met mensen werken is leuk.

Wat wil je nog bereiken?
Ik heb geen hele grote ambities. Het is 
leuk als het organisatieproces bij onze 
afdeling zo verloopt dat studenten en 
docenten goed kunnen werken. In de 
nieuwbouw wil ik het gelijk goed doen 
en daar goed kunnen werken. De verbin-
tenis tussen studenten is erg belangrijk.

Wat wil je meegeven aan de studenten?
Blijf nuchter zoals diergeneeskunde stu-
denten zijn en verloochen je afkomst 
niet. 
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Door: Joost Boerrigter

Internationaal

Veefokker in het buitenland
Een column over een spannende vete-
rinaire ervaring in het buitenland. Vaak 
geschreven vanuit een plaats minstens 
acht uur vliegen. Nieuw Zeeland, Ver-
enigde Staten of Canada zijn al voorbij 
gekomen. Dit keer zoeken we het wat 
dichterbij. Op vijf uur rijden en drie uur 
varen om precies te zijn. Om de keuze-
coweken in Dorset (Engeland) te volgen. 
Samen met Maaike Caron heb ik dit voor-
jaar een prachtige tijd beleefd. Samen 
met dierenarts Peter Plate trokken we 
twee weken door de Engelse heuvels.

Wat is de veterinaire wereld aldaar com-
pleet verschillend met de onze. Een ver-
taling voor het woord ‘bedrijfskleding’ 
hoef je niet te leren. Dat is er namelijk 

niet. Gewapend met een regenbroek, 
regenjas en eigen laarzen stappen we 
in de Ford Galaxy om door het heuvel-
achtige landschap te toeren. Na een 
uurtje rijden staan Maaike en ik op een 
block-calving zoogkoeien bedrijf. Op dit 
militaire terrein kunnen hectares nog 
voor één pond per jaar gepacht wor-
den. Terwijl de chinook helikopter zwaar 
brommend een groepje militairen dropt, 
wordt de electo-ejaculator in het rec-
tum van de limousin stier geduwd. Een 
soort kruisraket aan een draad. Pulse-
rend wordt het sperma opgevangen om 
onder de microscoop te beoordelen. Van 
de stieren met traag zaad wordt na van-
daag afscheid genomen. 

Na 15 stieren is het tijd om te vertrek-
ken. Emmertje water wordt klaargezet, 
scheutje jodium in het water, en poesten 
met je regenpak. Want we willen geen 
kiemen naar de andere boerderij versle-
pen. Na een minuutje schrobben roept 
Peter: ‘Now we are biosecure’. En gooien 
het pakje achterin de auto. Met dezelfde 
laarzen waar nog stront aan zit, lopen we 
nog een rondje over het bedrijf. Terug in 
de auto bedenk je jezelf: ‘Uit welk land 
kwam die MKZ ook alweer? En waar in 
Europa heeft men nog rundertubercu-
lose?” Ik kan me succesvollere biosecu-
rity bedenken. 

Maar leuk is het daar zeker well! Stel je 
voor dat je twee weken lang elke dag 
met één dierenarts meerijdt. Dan heb je 
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alle tijd om te leren. Zo leerden we hoe je 
de hoorns van een Red Devon koe zaagt; 
hoe je een volwassen stier castreert en 
hoe je kalfjes van twee weken castreert. 
De laatste doet men volgens de ‘twist ’n 
pull’ methode. What’s in a name? Je ver-
dooft en maakt een sneetje, draait het 
testikel tien keer rond, en trekt hem er 
met wat goede wil uit. Dat is het lot dat 
de stierkalfjes te wachten staat. In Enge-
land vindt men het vlees namelijk lekker-
der als het groot worden zonder ballen. 

Hoe ziet je dag er dan uit als je in Dorset 
bent? In de ochtend vertrek je naar de 
bedrijven, samen met Peter. Daar heb 
je alle tijd om te doen wat je wilt doen. 
Peter leert je alles op een rustige manier. 
De boeren in de buurt vragen speciaal 
naar hem. Als je klaar bent op het bedrijf, 
rij je ’s middags terug naar de kliniek 

bij Kingston Maurward College in Dor-
chester. Hier worden de zogenoemde 
‘seminars’ gegeven. We verwachtten 
een C102 met nog tweehonderd andere 
RVC studenten, maar het bleek het kan-
toor van Peter te zijn. Hier krijg je privé 
college over onder andere melkveevoe-
ding, Jones’ disease of day one skills als 
dierenarts. Aan het einde van de dag nog 
snel even boodschappen doen, en dan 
terug naar onze eigen cottage. Die overi-
gens geregeld wordt door Peter. 

Een mooie ervaring rijker rijd je na twee 
weken rustig terug naar Nederland. Pak 
op de terugweg nog een lekker week-
endje London mee. Ik kan dit keuzeco-
schap iedereen aanraden! En kijk uit als je 
op de terugweg het vasteland weer hebt 
bereikt; hier rijdt men namelijk gewoon 
weer rechts. 
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Door: Fietje van Bochhove

Afgestudeerd... 

Afgestudeerd en dan?
December 2017 was het zover, HET 
diploma kon worden getekend. Na een 
leuke en leerzame periode bij mijn extern 
onderwijs praktijk (met een beetje ver-
lenging) moest ik toch echt een andere 
praktijk gaan zoeken. In februari 2018 
begon ik voor een zwangerschapswaar-
neming bij DAP Zwolle Zwartewaterland. 
In het begin is het heel gek dat je ineens 
niet meer hoopvol achterom kunt kij-
ken voor een bevestigend knikje van je 
begeleider. Je moet je beslissingen zelf, 
of nou ja, in overleg met de veehouder 
maken. Gelukkig heb ik hele fijne col-
lega’s getroffen die ik bij nacht en ontij 
kon bellen voor advies of hulp. Dit heeft 
de eerste periode van mijn werk heel fijn 
gemaakt zonder al te veel zenuwen in de 
diensten. 

Het leuke van het werk als landbouw-
huisdierenarts vind ik toch wel de afwis-
seling. Zo sta je op een bedrijf met 200 
koeien voor begeleiding, en zo sta je 
weer op een kinderboerderij of zorg-

boerderij voor een zieke geit. In de eer-
ste maanden in Zwolle kwam ik bijvoor-
beeld met mijn collega bij een varken 
waar de nagels van moesten worden 
geknipt. Nouja, niks geks zou je den-
ken, behalve dat dit varken bij men-
sen op een flat woonde! Het varken 
liep gewoon door het huis en deed zijn 
behoeftes op een soort grote kattenbak. 

Ook blijft het natuurlijk heel leuk als een 
verlossing goed afloopt, of als je een 
overzicht van de robot krijgt met een 
stijgende lijn van de productie nadat je 
een zieke koe hebt behandeld. Bij de 
zorgboerderij heb ik laatst een cavia 
geëuthanaseerd zonder dat de cliënten 
erbij waren, waardoor het idee nu is dat 
ik alles stiekem dood maak als ik daar 
ben. Ook hier zie je dat een beetje ver-
trouwen winnen altijd belangrijk blijft.
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en dan? 

Inmiddels werk ik vanaf juli 2018 bij DAP 
Krommerijnstreek in Schalkwijk. Bij deze 
praktijk hebben we ook regelmatig 
extern onderwijs studenten. Dit vond ik 
in het begin heel gek, omdat ik natuurlijk 
zelf pas net klaar was. Toch merk je al 
snel dat je toch wel iets kan bijdrage aan 
de stage. Je hebt het net beginnen met 
werken nog vers in je geheugen zitten, 
dus daar kan je lekker over kletsen. 

Als jonge dierenarts is het ook belangrijk 
dat je naast je werk andere dingen blijft 
doen. In het begin kost je werk best wel 
energie, ook al is het positieve energie… 
Ik vind het zelf bijvoorbeeld heel leuk om 
veel te sporten en ik doe nog steeds mee 
met allerlei keuringen en veebeoorde-
lingsavonden. 

Kleine tip nog van mijn kant, als je een 
operatie moet doen waarvan je denkt: 
‘kan ik dit eigenlijk wel’ (bijvoorbeeld een 
klauwamputatie)?? BEL DICK SCHOLTEN! 
Dit helpt en blijft ontzettend gezellig!!
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Accountancy en advies 

Wij zijn de financiële experts voor de medische beroepen. Van dierenarts tot arts, 

specialist, tandarts, orthodontist, fysiotherapeut en apotheker. Onze organisatie werkt 

landelijk vanuit 4 vestigingen. Wij bieden meer dan de traditionele dienstverlening. 

Persoonlijke aandacht en financieel advies op maat maakt deel uit van onze filosofie. 

Natuurlijk gaat het daarbij om accountancy en fiscaal advies maar ook andere zaken die 

van belang zijn voor uw praktijkvoering en uw persoonlijke situatie. 

 

Uw partner 

U kunt op ons rekenen als sparringpartner of adviseur voor al uw financiële zaken, maar 

ook in bijzondere situaties.  Dankzij onze kennis en ervaring staan we u ook bij in de 

minder alledaagse momenten van uw carrière. Zoals bij overnames, 

terugtreden/pensionering en zelfs conflicten.  

 

Contact 

Indien u vragen heeft of geïnteresseerd bent in onze dienstverlening dan kunt u contact met 
ons opnemen. Ons telefoonnummer is 088 – 10 20 800.  www.dezorgaccountants.nl 
   
    

De ZorgAccountants, daar wordt u beter van! 
 
 
Vestiging Arnhem  Vestiging Bilthoven Vestiging Groningen 
Velperweg 79  Soestdijkseweg Zuid 179 Hereplein 6 
6824 HH Arnhem      3721 AB Bilthoven  9711 GA  Groningen 
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BETTER COWS | BETTER LIFE CRV4ALL.NL

‘ Ik melk liever tien 
gezonde koeien 
extra dan één met 
problemen’
Melkveehoudster Ellen Rameijer, Lelystad 

Ellen Rameijer heeft een grote passie 
voor haar koeien. Een passie die ze 
deelt met CRV-klanten wereldwijd. Ze 
gaat voor een veestapel met een goede 
gezondheid, een goede vruchtbaarheid 
en een hoge levensproductie. 
‘BETTER COWS | BETTER LIFE’ draait 
voor haar niet alleen om resultaten, 
maar ook om een zorgeloze manier van 
veehouden, waarvoor zij ’s morgens 
graag vroeg opstaat.

590-17 Ad Inspiratiedag NAJK.indd   4 22-11-17   14:34
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ENJOY!

Het studentenleven gaat niet altijd over rozen. Zeker als echte masterstudent en 
voorzitter van de Veefokkers schiet het koken er wel eens bij in. Daarom deze keer in 
de Enjoy het recept voor een simpel soepje:

1. Men gaat naar de winkel en koopt een blik soep
2. Thuis of bij de Veefokkers pakt men een pan en doet de soep erin
3. Zet dit op het fornuis
4. Af en toe roeren
5. Uitschenken en genieten maar!
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problemen’
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gaat voor een veestapel met een goede 
gezondheid, een goede vruchtbaarheid 
en een hoge levensproductie. 
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WORKING SIDE-BY-SIDE FOR THE FUTURE OF FARMING

Wij geloven in the Future of Farming. Jij ook?

De agrarische sector is volop in beweging en heeft een belangrijke rol in het vraagstuk hoe op duurzame 
wijze een groeiende wereldbevolking te voeden. ForFarmers kan en wil hieraan een bijdrage leveren en 
biedt agrarische ondernemers innovatieve en duurzame voeroplossingen, waarmee zij vlees, zuivel en 
eieren van hoge kwaliteit kunnen produceren. 

Om daadwerkelijk dé partner van agrarische ondernemers te zijn, investeren wij veel in de kennis van 
onze medewerkers. We leggen de lat hoog en bieden volop mogelijkheden voor getalenteerde en 
ambitieuze mensen. Ongeacht of je nu verstand hebt van herkauwers, pluimvee of varkens. 

De betrokkenheid van onze medewerkers is hoog. Met elkaar – van Sales, Nutritie, Inkoop tot Productie –  
werken we aan de ‘Future of Farming’. Aan een gezonde agrarische sector die nog vele generaties een 
duurzame rol zal spelen in de maatschappij. Daar zijn we trots op en daar zetten we ons met zijn allen 
dagelijks voor in. Pas jij daar bij?

Werken bij ForFarmers betekent werken bij een internationaal groeiende onderneming die volop in 
beweging is. Een resultaatgerichte organisatie met een prettige, informele werksfeer. Met ruimte voor 
eigen initiatief en verantwoordelijkheid, waardoor je mede invulling kunt geven aan de functie en het 
toekomstperspectief ervan. 

Check onze traineeships en vacatures op www.werkenbijforfarmers.nl
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Afgestudeerden

Colofon
Redactieleden
Susanne de Groot
Miranda van Schie
Arjan v/d Heide
Maaike Caron
Anne Ruitenberg
Iris Blok

Kaft
Hans Germeraad

Drukwerk
Linea Recta

Adverterteren
Voor informatie over de 
mogelijkheden tot adverteren, 
vragen wij u om contact op te 
nemen met Susanne de Groot
E-mail: bestuur@veefokkers.
com

Contact
Redactie V.V.F.C. “De Uithof”
Yalelaan 1
3584 CL Utrecht
E-mail: bestuur@veefokkers.
com
www.veefokkers.com
Tel.: 030-2534694

Bestuur V.V.F.C. “De Uithof”
Voorzitter: Enjo Olthof
Vice-voorzitter: Nick van 
Bentem 
Secretaris: Miranda van Schie 
Penningmeester: Ramon Pardijs 
Vice-penningmeester: Susanne 
de Groot
Lid PR: Sarah Boomaerts

De koeieletters is een vereni-
gingsblad dat 4 maal per jaar 
verschijnt.

Oplage: 1000 st.

De redactie draagt geen ver-
antwoording over de stukken 
onder auteursnaam.

Opzegging van het abonne-
ment kan door dit telefonisch 
of per mail door te geven, mi-
nimaal 1 maand voor het einde 
van het kalenderjaar.

26e jaargang, oktober 2019

Master LH – Track LH
Meneer M. Buijtendorp
Meneer H.C. van Doorn 
Mevrouw K. Duim
Meneer B. van der Heijden
Mevrouw L. van Hemmen
Mevrouw M.A.P. van Mil 
Mevrouw J.M.P. Roelofsen
Mevrouw S.H.R. Trim

Master LH – Track Bestuur en Beleid
Mevrouw D.L.A. Bens 
Mevrouw K.G.H. Stolk

Master LH – Track One Health
Mevrouw M.J.K. de Jong
Mevrouw R.E. Röring 

Master GD – Track GD
Mevrouw L.V. Gerritsen
Mevrouw T. Helwig
Meneer B.M. van Leeuwarden
Mevrouw H.J.A. Rongen

Master GD – Track Bestuur en Beleid
Mevrouw E.C. Wezenaar 

Master Paard – Track Paard
Mevrouw I. Pluim
Mevrouw M. Tamis
Mevrouw C. van Veelen
Mevrouw J.J. Walraven
Mevrouw R.M. van der Wielen
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SAMENWERKEN 
AAN RESULTATEN 
DIE TELLEN

Samen met je veehouders ga jij aan de slag met het  optimaliseren 
van diergezondheid. Preventief als het kan, curatief als het moet. 
Met een uitgebreid R&D-programma blijft Zoetis innoveren. 
Dat  resulteert in doelgerichte vaccins, hoogwaardige diergenees-
middelen én vernieuwende diensten. Zo beschik jij over de nieuwste 
oplossingen voor een nóg betere diergezondheid. Vandaag en in de 
toekomst. Zo werken we samen aan resultaten die tellen.

VOOR DIEREN. VOOR GEZONDHEID. VOOR U.

Zoetis B.V.
Postbus 81055
3009 GB Rotterdam
www.zoetis.nl
info.nl@zoetis.com
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